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               JUDEŢUL BRAŞOV                                          Nr. 3/23.02.2023 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 26.01.2023, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu 

ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 

 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al 

Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, situat 

în str. P-ţa. Libertăţii nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace electronice/platforma 

on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 22 decembrie 2022– iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 6 ianuarie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna noiembrie - decembrie 

2022 pentru cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională 

în altă localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre privind scoaterea din evidențele contabile ale R.P.L.P. Săcele R.A. a valorii de 

1.375.726,85 lei pentru obiectivul de investiții ,,Drum auto forestier Valea Gârcini”, ca urmare a 

finalizării lucrărilor de reconstituire, consolidare și reabilitare și înregistrarea acesteia în evidențele 

extracontabile ale R.P.L.P.  Săcele R.A. - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizației Municipiului Săcele pentru AGENȚIA 

METROPOLITANĂ PENTRU DEZVOLTARE DURABILĂ BRAȘOV - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizației anuale a Municipiului Săcele pentru ASOCIAȚIA 

MUNICIPIILOR DIN ROMÂNIA - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea consumului lunar de carburanți pentru autoturisme, autoutilitare, 

autospeciale, agregate, utilaje și alte mașini aflate în dotarea Primăriei  Municipiului Săcele, pentru anul 

2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1,  4.  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării tarifelor de călătorie pentru transportul public de 

persoane, efectuat prin curse regulate de operatorul de transport SERVICII SĂCELENE S.R.L., pe 
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traseele de transport local din Municipiul Săcele și Zona Metropolitană Brașov, pentru anul 2023- 

iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea art. 1 alin. (1) și art. 2 din H.C.L. nr. 268/26.11.2020 

privind acordarea unor facilităţi pe mijloacele de transport public local de călători aparținând SERVICII 

SĂCELENE S.R.L., republicată prin H.C.L. nr. 13/2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

10. Proiect de hotărâre  privind aprobarea prețurilor de vânzare directă ale materialului lemnos provenit din 

tăieri ilegale, fasonat loco cioată și destinat valorificării către populație, în anul de producție 2023 - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitație pentru materialul lemnos, fasonat 

sub formă de sortimente la drum auto, destinat valorificării către agenții economici în anul de producție 

2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare directă pentru materialul lemnos, 

fasonat la drum auto, destinat valorificării către populație, în anul de producție 2023- iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 4. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea  prețurilor de vânzare al lemnului de foc fasonat în steri, nesortat, 

din speciile fag și DT (diverse tari), destinat valorificării către populație, livrare loco depozit, în anul de 

producție 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

  Avize Comisiile 1, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare al lemnului de foc fasonat în steri, nesortat, 

din speciile fag și DT (diverse tari), destinat valorificării către populație, livrare loco drum auto forestier, 

în anul de producție 2023 - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitație/vânzare directă, valabile pentru anul 

de producție 2023, la cherestelele provenite din confiscări, destinate valorificării în condițiile legii, către 

agenți economici prin licitație/negociere, respectiv către populație prin vânzare directă - iniţiator  

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei  

lemnoase pentru  partida 400/2200156801080  din U.P. VI – Tărlung , u.a 42 A % - iniţiator PRIMAR 

 Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4; 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate al 

Primarului Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                   Avize Comisiile 1, 4; 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de functii ale  Spitalului Municipal Săcele 

- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                 Avize Comisiile 1, 3, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de schimb și a Listei de repartizare a locuinţelor pentru tineri 

în regim de închiriere, de tip ANL,  de pe raza  Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4. 

20. Proiect de hotărâre privind repartizarea a două unități locative sociale din Municipiul Săcele, str. Aleea 

Episcop Popeea nr. 20A - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind punerea la dispoziția implementării Proiectului regional de dezvoltare a 

infrastructurii de apă și apă uzată în județul Brașov/Regiunea Centru, în perioada 2014-2020, a terenurilor 



 3 

aparținând domeniului public și privat al Municipiului Săcele, pentru construcția/extinderea/reabilitarea 

noilor investiții aferente acestuia - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Locuințe și dotări complementare 

(modificator al PUZ Zona Bunloc, aprobat cu H.C.L. nr. 16/15.02.2002), Municipiul Săcele - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului de legalizare a construcțiilor executate fără 

autorizație de construire - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind constituirea fondului de accesibilizare al pădurilor pentru anul 2023 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind scoaterea definitivă din fondul forestier, proprietatea publică a Municipiului 

Săcele, a suprafeței de  0,0056 ha,  amplasată în U.P. VIII Gârcin, u.a. 101D %- 0,0042 ha și în u.a 

102A% -  0,0014 ha - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

26. Proiect de hotărâre privind  revocarea dreptului de administrare al R.P.L.P. Săcele R.A. constituit prin 

H.C.L.  nr. 280/17.08.2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

27. Proiect de hotărâre privind  actualizarea  datelor  de  carte funciară a unor imobile situate în Municipiul 

Săcele, Cartier Electroprecizia - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

 

28. Diverse. 

- Informare privind activitatea desfãşuratã de asistenţii personali ai persoanelor cu handicap grav în 

semestrul II al anului 2022; 

- Petiție cetățeni str. Bereczki Anna. 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect - Șef 

                   - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

          - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

                   - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin – Șef  Birou Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, Circulație 

Rutieră, Evidența Persoanei 

- d-l Matei Ion – șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică 

         - d-l Birișu Ioan Dumitru  - insp. Comp. Transport Public   

                   - d-na Marin Magdalena –  c.j. Compartimentul Resurse Umane  

                   - d-na Vaida Marcela – consilier Biroul Investiții 

                   - d-na Bija Ileana – insp. Biroul Investiții 

                   - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                   - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                   - d-na Csiki Zsuzsanna – Comp. Resurse Umane Spitalul Municipal Săcele 

                   - d-l Csere Mihai – consilier juridic Spitalul Municipal Săcele   

                   - d-l Hermenean Sorin – Director RPLP Săcele R.A. 

                   - d-l Mormoloc Costel  Viorel – Director  SERVICII SĂCELENE S.R.L. 
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                   - d-na  Hlavathy Zsuzsánna   

                    

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  ing. Géczi Gellért. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a face 

apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând 

că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 17 prezenți fizic, 2 consilieri locali 

online, respectiv d-l Munteanu Gheorghe și d-na Popescu Gabriela.    

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

            D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță 

care sunt proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

28.  Proiect de hotărâre pentru  actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobati prin H.C.L. nr. 

17/30.01.2020 privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de Intervenție (DALI) și a indicatorolor 

tehnico-economici pentru proiectul „Reamenajare și Modernizare Piața Electroprecizia” din Municipiul Săcele 

– inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

          29. Proiect de hotărâre privind aprobarea Statutului Actualizat al Agenției Metropolitane pentru 

Dezvoltare Durabilă Brașov pentru Zona Metropolitană Brașov  – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Avize Comisiile 1, 4. 

             D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru) 

și ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru). 

             D-l Președinte anunță că, înainte de a se intra în ordinea de zi, astăzi este prezentă în plenul ședinței 

d-na Hlavathy Zsuzsánna, fost consilier local, căreia îi dă cuvântul pentru a prezenta motivul acestei vizite. 

            D-na  Hlavathy Zsuzsánna  ia cuvântul și spune că  în urmă cu 3 ani a prezentat, tot aici,  cele 3 Caiete 

săcelene, care au fost realizate cu sprijinul Primăriei Municipiului Săcele, un proiect care are continuitate și în 

acest moment, cu sprijinul financiar primit, s-a lansat Caiete săcelene nr. 4, dedicat copiilor, în formulă 

bilingvă, maghiară, respectiv română, proiectul s-a derulat în cursul anului trecut și dorește să înmâneze câte 

un exemplar consilierilor locali. 

           D-l Președinte spune că este un gest de apreciat din partea asociației, care vine să consolideze ideea că 

sumele oferite cu titlu de finanțări nerambursabile contribuie la realizarea unor proiecte cu imapct asupra 

comunității.                    

 D-na  Hlavathy Zsuzsánna spune că ar fi extrem de interesant dacă o asociație din partea comunității 

româneși ar avea o inițiativă similară, care să prezinte perspectiva mocănească, deasemenea bilingvă. 

            D-l Președinte anunță că,  pentru a se înscrie la cuvânt, cei prezenți în sala de ședință, trebuie să 

completeze un formular cu privire la protecția datelor cu caracter personal. 

           D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului 

Săcele din data de 22 decembrie 2022.        

      D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  10. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 6 ianuarie 2023.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  11. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna noiembrie - decembrie 2022 pentru cadrele 

didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea 

de reşedinţă. 
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        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  12. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre privind scoaterea din evidențele contabile ale R.P.L.P. Săcele R.A. a valorii de 1.375.726,85 lei pentru 

obiectivul de investiții ,,Drum auto forestier Valea Gârcini”, ca urmare a finalizării lucrărilor de reconstituire, 

consolidare și reabilitare și înregistrarea acesteia în evidențele extracontabile ale R.P.L.P.  Săcele R.A.. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  13. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de 

hotărâre privind aprobarea cotizației Municipiului Săcele pentru AGENȚIA METROPOLITANĂ PENTRU 

DEZVOLTARE DURABILĂ BRAȘOV.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 14. 

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea cotizației anuale a Municipiului Săcele pentru ASOCIAȚIA MUNICIPIILOR DIN 

ROMÂNIA.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 15. 

        D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr.  7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea consumului lunar de carburanți pentru autoturisme, autoutilitare, autospeciale, 

agregate, utilaje și alte mașini aflate în dotarea Primăriei  Municipiului Săcele, pentru anul 2023. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 16. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea modificării tarifelor de călătorie pentru transportul public de persoane, efectuat prin curse 

regulate de operatorul de transport SERVICII SĂCELENE S.R.L., pe traseele de transport local din 

Municipiul Săcele și Zona Metropolitană Brașov, pentru anul 2023.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul, s-au solicitat discuții în plen 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristin ia cuvântul și spune că și la comisia de specialitate nr. 2 s-au solicitat discuții în 

plen pe acest subiect. Dumnealui spune că din documentele anexate la mapa transmisă electronic a sesizat un 

singur aspect, resepctiv această propunere a venit în urma discuției dintre d-l Primar și d-l Mormoloc, asta 

rezidă din documente, nu există nici o fundamentare pentru prețul abonamentului, doar o discuție între două 

persoane și consideră că se impune o fundamentare economică  în acest sens.  
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 D-na Secretar General spune că societatea Servicii Săcelene a făcut acestă solicitare către Asociația 

Metropolitană în Domeniul Transportului și toate documentele ne-au parvenit de la aceasta, care este 

mandatată să se ocupe de aceste aspecte, adresa la care face referire d-l consilier local Popa ne-a parvenit de 

la Asociație, despre fundamentarea care a stat la baza acesteia poate oferi detalii d-l director Mormoloc. 

D-l Mormoloc Costel  Viorel  spune că demersul de majorare a tarifelor a fost inițiat de către Asociația 

Metroplitană și în Adunarea Generală din decembrie s-au formulat propuneri pentru Brașov și pentru Săcele, 

astfel pentru Brașov s-a propus 4 lei biletul, discuțiile cu d-l Primar asupra acestui aspect au avut loc, în sensul 

că nu se poate veni cu o majorare bruscă de la 2,5 lei/bilet la 4 lei, sens în care s-a făcut propunerea către 

Asociația Metropolitană de a se accepta prețul de 3 lei/bilet, dar la AGA din decembrie, proiectul de hotărâre 

nu a fost aprobat pentru Brașov, s-a aprobat doar pentru Săcele, după aprobare urmând ca fiecare consiliu local 

să aprobe la rândul lui aceste tarife. 

D-l Președinte spune că cei care se ocupă de aceste aspecte sunt cei de la Agenția Metroplitană în 

domeniul transportului, care a fost mandatată în acest sens.    

D-l Jónás András ia cuvântul și spune că au câteva observații, mai mult de formă decât de fond, referitoare 

la cele  două anexe, astfel în anexa 1 apare bilet 2 călătorii 6 lei, la anexa 2 bilet călătorii 3 lei, prima se referă 

la Săcelele, cealaltă la Zona Metropolitană, dar au considerat că și Municipiul Săcele face parte din Zona 

Metropolitană, ori ar fi fost util să se menționeze înainte de tabel că este vorba de  zona metropolitană, în afara 

Municipiului Săcele, iar legat de acel bilet special de 200 lei nu au înțeles despre ce este vorba, au ajuns la 

concluzia că este vorba de amendă, dar nu au găsit nici o referire în acest sens.  

    D-na Secretar General spune că la Anexa 2, așa cum s-a discutat, nu scrie în titlu zona 1, dar la finalul 

acesteia se menționează că este vorba de ZONA 1 : (Cărpiniș) Tărlungeni  

      D-l Paraipan George Horațiu spune că este oportun ca d-l director să fie prezent în ședințele pe comisii de 

specialitate, pentru că aceste aspecte erau lămurite de atunci. 

       D-l Președinte spune că s-a luat la cunoștință această doleanță. 

       D-l Paraipan George Horațiu spune că, în general creșterea de taxe constituie un subiect delicat care 

necesită discuții. 

        D-l Primar spune că s-au purtat discuții asupra acestui subiect de vreo două luni și s-a insistat foarte mult 

de către Brașov ca să se accepte prețul de 4 lei/bilet, dar personal nu a fost de acord, acesta fiind motivul pentru 

care s-a aprobat prețul de 3 lei, Brașovul va avea 4 lei. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 11 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Florescu Marius, 

d-l Paraipan George Horațiu, d-l Popa Marius Cristian, d-na Stoica Gabriela, d-na Popescu Gabriela, d-na 

Paniti Izabella, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Gîndac Nicolae). H.C.L. nr. 17. 

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre pentru modificarea și completarea art. 1 alin. (1) și art. 2 din H.C.L. nr. 268/26.11.2020 privind 

acordarea unor facilităţi pe mijloacele de transport public local de călători aparținând SERVICII SĂCELENE 

S.R.L., republicată prin H.C.L. nr. 13/2022. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul, s-au solicitat discuții în plen 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        D-l Jónás András ia cuvântul și spune că doresc să-l întrebe pe d-l director care este situația cu 

documentele elevilor când se reînnoiește abonamentul lunar, întrucât unii părinți s-au plâns că trebuie să  

meargă de fiecare dată cu aceleași documente care sunt scanate inițial, sens în care solicită d-lui director să 

expună ce documente se solicită la reînnoirea lunară a abonamentelor. 

       D-l Mormoloc Costel  Viorel  spune că în baza H.C.L.  nr. 286/2020 și H.C.L. nr. 13/2022 este stabilită 

forma de eliberare a documentelor de călătorie, de asemenea prin  contractul de delegare  a gestiunii semnat 

cu Agenția Metropolitană, în anexa cu eliberarea documentelor, sunt precizate exact documentele pentru 

fiecare tip de călătorie care se eliberează și este subvenționată din bugetul de stat, ori nu se cere  nimic altceva 

decât ce se stipulează în acest contract de delegare.  

       D-l Jónás András reiterează faptul că întrebarea se referă strict la elevi, părinții au reclamat că li se solicită 

aceleași documente de fiecare dată la reînnoire, lunar și întreabă, dacă nu este un caz special, de ce este necesar 

acest lucru, întrucât documentele oricum sunt în baza de date a societății. 

      D-l Mormoloc Costel  Viorel  spune că toate documentele scanate se listează și  se adaugă la documentația 

de decontare pentru fiecare copil în parte. 

     D-l Președinte spune că sunt anumite cazuri speciale, cum a mai sesizat și dumnealui, când părinții sunt 

purtați pe drum cu anumite documente, sentințe de divorț, etc. 
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      D-na Secretar General ia cuvântul și spune că ar fi oportun ca la începutul anului școlar să fie solicitate 

toate aceste documente, iar lunar, elevul să meargă doar cu actul de identitate și carnetul de note, în vederea 

reînnoirii abonamentului, cum este și la Brașov, menționând că aceste discuții cu privire la documentele mai 

sus indicate sunt cu privire la elevii care au domiciliul în Municipiul Săcele și învață în Municipiul Săcele, în 

ceea ce privește pe elevii care învață în altă localitate decât cea de domiciliu, aceștia își cumpără abonamentul 

cu banii primiți de la școală, nu mai este necesar să meargă cu actele mai sus enunțate.  

      D-l Jónás András spune că se cere, printre alte documente și certificatul de naștere, dar în  hotărârile de 

Consiliu Local la care a făcut referire d-l director nu se specifică că acest act este necesar. 

      D-l Mormoloc Costel  Viorel  spune că acesta apare în anexa la contractul de delegare. 

      D-l Jónás András spune că nu apare menționat în documentele aprobate de Consiliul Local.  

      D-l Mormoloc Costel  Viorel  spune că și contractul de delagare este aprobat de Consiliul Local și dă citire 

din anexa la care a făcut referire. 

      D-l Jónás András spune că întrebarea rămâne dacă trebuie să se prezinte cu toate documentele de fiecare 

dată sau se iau prima dată și apoi se iau din evidența societății, în cazurile normale, nu cele speciale. 

      D-l Președinte spune s-a luat la cunoștință cele solicitate. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 18. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare directă ale materialului lemnos provenit din tăieri ilegale, 

fasonat loco cioată și destinat valorificării către populație, în anul de producție 2023.  

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 19. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitație pentru materialul lemnos, fasonat sub formă de 

sortimente la drum auto, destinat valorificării către agenții economici în anul de producție 2023. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 20. 

       D-l Președinte spune că dacă sunt discuții cu privire la punctele înscrise pe ordinea de zi, se pot înscrie 

la cuvânt. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare directă pentru materialul lemnos, fasonat la drum auto, 

destinat valorificării către populație, în anul de producție 2023. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 21. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind aprobarea  prețurilor de vânzare al lemnului de foc fasonat în steri, nesortat, din speciile fag 

și DT (diverse tari), destinat valorificării către populație, livrare loco depozit, în anul de producție 2023. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        D-na Paniti Izabella spune că s-a primit regulamentul de acordare a materialului lemnos către populație 

și are o nelămurire, astfel, la cap. I, lit. d) se stipulează că: ,,Persoana care a depus cererea în termenul stabilit 

prin prezentul Regulament, să nu mai fi beneficiat sau sa beneficieze în acel an de «Ajutor pentru încălzire 

gaz/electricitate sau/şi Ajutor de încalzire cu material lemnons», potrivit legii şi nici de alte ajutoare de 

încălzire cu gaz/electricitate sau material lemnos acordate prin dispoziție de Primar”, sens în care întreabă, la 
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momentul acesta când se acordă acele ajutoare la electricitate sau încălzire, cetățenii care benefiază de aceste 

și depun cereri pentru lemn de foc, mai sunt sau nu eligibili.  

       D-l Președinte spune că din cele prezentate de d-na consilier local Paniti, nimeni nu mai este eligibil, 

deoarece prețurile plafonate la electricitate sau la gaz reprezintă o formă de ajutor. 

       D-na Secretar General spune că regulamentul a fost elaborat în anul 2017 și atunci se primeau doar acele 

ajutoare la încălzire, la lemn sau combustibil, dar nu era vorba de plafonare, erau alte forme de ajutor acordate 

în bazele legilor asistenței sociale. 

        D-na Paniti Izabella spune că nu se referă la plafonare, ci la acele vouchere care se acordă. 

        D-na Secretar General spune că regulamentul nu are legătură cu aceste vouachere, se referă doar la cei 

care primesc acel ajutor de încălzire care se acordă prin dispoziție de Primar, conform legilor asistenței sociale. 

        D-l Paraipan George Horațiu întreabă dacă aceștia au primit lemn de foc. 

        D-l Președinte spune că regulamentul se referă la persoanele care beneficiază de ajutoare de încălzire, de 

lemne date de către Primărie sau de ajutor la electricitate, date prin dispoziție primar. 

       D-na Secretar General spune că nu este vorba de ajutoarele care se acordă acum, ci de cele mai vechi. 

       D-l Paraipan George Horațiu spune că s-au aprobat și ajutoarele și întreabă dacă au fost cazuri în care s-

au dublat ajutorul de lemn de foc. 

       D-l Președinte spune că aceste cereri se verifică. 

       D-na Paniti Izabella spune că întrebarea dumneai se referea strict la acele vouchere de 1400 lei, dacă sunt 

condiționate cererile de lemn de acestea. 

      D-na Secretar General reiterează că nu există nici o legătură cu aceste vouchere, regulamentul se referă la 

alt tip de ajutoare de încălzire, cererile nu sunt condiționate de acordarea acelor vouchere. 

      D-l Gâdea Sorin ia cuvântul și spune că  ajutorul de vouchere a intrat în vigoare anul acesta și nu poate 

produce efecte asupra unui regulament aprobat în anul 2017. 

       D-l Președinte spune că aceste cereri sunt verificate de către aparatul de specialitate sub toate aspectele, 

iar dacă se constată o dublare în ceea ce privește ajutorul de lemn, nu i se aprobă cererea de achiziționare de 

material lemnos. 

      D-na Secretar General spune că se acordă și la acest moment, în baza dispoziției de primar și ajutor de 

încălzire și supliment, pentru gaz, energie electrică sau lemn. 

       D-na Paniti Izabella spune că a dorit clarificarea acestei situații, concluzionându-se că nu există nici o 

condiționare pentru cetățenii care beneficiază de acele vouchere. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 22. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea prețurilor de vânzare al lemnului de foc fasonat în steri, nesortat, din speciile fag și 

DT (diverse tari), destinat valorificării către populație, livrare loco drum auto forestier, în anul de producție 

2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Președinte anunță că există o problemă în ceea ce privește conexiunea la internet, iar cei doi colegi 

prezenți online nu pot participa.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru  (d-na consilier local Popescu 

Gabriela și d-l consilier local Munteanu Gheorghe nu participă la vot). H.C.L. nr. 23. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea prețurilor de pornire la licitație/vânzare directă, valabile pentru anul de producție 

2023, la cherestelele provenite din confiscări, destinate valorificării în condițiile legii, către agenți economici 

prin licitație/negociere, respectiv către populație prin vânzare directă.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru  (d-na consilier local Popescu 

Gabriela și d-l consilier local Munteanu Gheorghe nu participă la vot). H.C.L. nr. 24.  

        D-l Președinte anunță că s-a restabilit conexiunea la internet. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea tarifului de prestări servicii silvice - exploatări forestiere a masei lemnoase pentru 
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partida 400/2200156801080  din U.P. VI – Tărlung, u.a 42 A %. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 25. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate al Primarului Municipiului 

Săcele. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 26. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de functii ale  Spitalului Municipal Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 27. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Listei de schimb și a Listei de repartizare a locuinţelor pentru tineri în regim de 

închiriere, de tip ANL,  de pe raza  Municipiului Săcele. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 28. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind repartizarea a două unități locative sociale din Municipiul Săcele, str. Aleea Episcop Popeea 

nr. 20A. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 29. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind punerea la dispoziția implementării Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă 

și apă uzată în județul Brașov/Regiunea Centru, în perioada 2014-2020, a terenurilor aparținând domeniului 

public și privat al Municipiului Săcele, pentru construcția/extinderea/reabilitarea noilor investiții aferente 

acestuia. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 30. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Locuințe și dotări complementare (modificator al PUZ Zona 

Bunloc, aprobat cu H.C.L. nr. 16/15.02.2002), Municipiul Săcele. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
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        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 31. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea Regulamentului de legalizare a construcțiilor executate fără autorizație de 

construire. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 32. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind constituirea fondului de accesibilizare al pădurilor pentru anul 2023. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 33. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind scoaterea definitivă din fondul forestier, proprietatea publică a Municipiului Săcele, a 

suprafeței de  0,0056 ha,  amplasată în U.P. VIII Gârcin, u.a. 101D %- 0,0042 ha și în u.a 102A% -  0,0014 

ha. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Popa Marius Cristian spune că a solicitat discuții în plen referitoare la faptul că identificarea acestor 

suprafețe din lecturare este aproape imposibilă și că a cerut de nenumărate ori punerea la dispoziție  a unui 

plan de încadrare în zonă, pentru  a putea vota în cunoștință de cauză. Dumnealui mai spune că l-a întrebat pe 

d-l director Hermenean cu privire la acest aspect, iar acesta a spus  a făcut doar documentele de scoatere, iar 

schița trebuia făcută de proprietar, adică de municipalitate. 

 D-l Hermenean Sorin spune că nu a afirmat acest lucru, că schița trebuia făcută de proprietar, dumneealui 

a spus doar că RPLP a făcut schițele tehnice de transmitere defrișare. 

 D-l Popa Marius Cristian spune că așa a dedus dumnealui din cele spuse de d-l director, reiterând că 

dintre consilierii locali poate 2 știu unde se află locația. 

D-l Brânzea Ovidiu spune că dacă aceste solicitări erau făcute în cadrul ședințelor pe comisii de 

specialitate, li se punea la dispoziție cele solicitate. 

D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că au solicitat și primit aceste informații în ședința pe comisii de 

specialitate.  

D-l Președinte spune că este vorba despre băncuțele de pe Valea Largă, iar în calitate de consilier local 

ar trebui ca fiecare să cunoască locația acestora. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 34. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  revocarea dreptului de administrare al R.P.L.P. Săcele R.A. constituit prin H.C.L.  nr. 

280/17.08.2022. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 35. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  revocarea dreptului de administrare al R.P.L.P. Săcele R.A. constituit prin H.C.L.  nr. 

280/17.08.2022. 
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         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Popa Marius Cristian spune că și la acest punct a solicitat discuții în plen, pentru același motiv, fiind 

aceeași situație ca la punctul 25, sunt indicate câteva imobile, ,,prin piața Electroprecizia”, trebuie să se deducă, 

ori nu toată lumea poate să meargă la evidența electronică pentru afla unde este situat exact imobilul respectiv. 

D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune că a fost la fiecare comisie, în afara comisiei de specialitate nr. 

3 și a precizat că este vorba despre magazinul Tolnay din Piața Electroprecizia și toți consilierii locali au 

susținut că cunosc locația. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 35. 

D-l Președinte spune că este un plan de amplasament prezentat la documentație, PAD-ul este marcat cu 

roșu. 

D-l Popa Marius Cristian spune că PAD-ul nu este plan de încadrare în zonă. 

D-l Președinte spune că și după PAD ar trebui să se poată orienta unde este locația, iar fiecare dintre cei 

prezenți ar trebui să aibă minime cunoștințe de urbanism. 

D-na Secretar General spune că s-au înregistrat diferențe în urma măsurătorilor, au rezultat suprafețe mai 

mari, iar după adoptarea acestei hotărâri se vor întocmi acte adiționale la contractele de concesiune și se va 

înscrie suprafața corectă, iar concesionarul va plăti pentru suprafața corectă.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 36. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru  actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobati prin H.C.L. nr. 17/30.01.2020 privind 

aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de Intervenție (DALI) și a indicatorolor tehnico-economici 

pentru proiectul „Reamenajare și Modernizare Piața Electroprecizia” din Municipiul Săcele. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 37. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Statutului Actualizat al Agenției Metropolitane pentru Dezvoltare Durabilă Brașov 

pentru Zona Metropolitană Brașov. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 38. 

D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde sunt înscrise două informări, respectiv 

Informare privind activitatea desfãşuratã de asistenţii personali ai persoanelor cu handicap grav în semestrul 

II al anului 2022, respectiv  Petiție cetățeni str. Bereczki Anna  și întreabă dacă sunt discuții în acest sens. D-l 

Viceprimar spune că din ce a observat studiind schița anexă celei de-a doua informări, acea porțiune de drum 

care are lungimea mai mare este proprietate privată, în urmă cu 2 luni a fost la fața locului și a discutat cu 4 

cetățeni pentru a se identifica soluții în vederea deblocării situației cu privire la realizarea unor lucrări de 

extindere a rețelelor de apă-canal, iar cei de acolo au spus că, din punctul dumnealor de vedere, este imposibilă 

predarea acelui sector de drum către municipalitate pentru că unii proprietari nu vor să renunțe la drum, 

dumnealui explicându-le și atunci că, atât timp cât acel teren nu este public, nu se pot executa lucrări pe acel 

segment de drum. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă petentului i s-a răspuns și în scris ceea ce a antemenționat d-l 

Viceprimar. 

D-l Președinte spune că s-a solicitat cuprinderea în alocările bugetare a unei sume cu această destinație. 

D-na Secretar General spune că petiția este intrată în instituție în data de 19 ianuarie, a fost înscrisă pe 

ordinea de zi, fiind exact înainte de a elaborarea acesteia, iar răspunsul se va da în termenul legal. 

       D-l Președinte dă cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia ia cuvântul și spune că în parcul din Ștefan cel Mare în ultimele săptămâni  



 12 

s-au vandalizat din nou băncile, locurile de joacă și are rugămintea dacă se poate interveni pentru reabilitarea 

acestora. 

       D-l Munteanu Gheorghe ia cuvântul și spune că, având în vedere că nu știe dacă sănătatea îi va permite 

să  fie prezent luni la dezbaterea de buget, ar dori să propună ca la capitolul de turism să fie cuprinsă o sumă  

pentru promovarea turistică, având în vedere că am dobândit calitatea de stașiune turistică de interes local. 

       D-l Primar spune că s-a alocat deja o sumă în acest sens. 

       D-l Crețu Valentin spune că a mai avut loc discuții cu privire la breteaua nou asfaltată din Ștefan cel Mare 

către str. Armata Română, unde sunt parcate tot felul de vehicule și a început să se deterioreze stratul de asfalt 

pe trotuar de la mașinile parcate cu greutate acolo și s-ar impune ceva măsuri în acest sens. Față de interpelarea 

d-nei consilier local Voicesu Nicoleta Teonia, dumnealui consideră că ar fi oportună și extinderea 

supravegherii video în zona parcurilor, pentru a fi identificați și cei care vandalizează aceste locuri. 

      D-na Stoica Gabriela spune că acel vehicul despre care a anunțat că staționează de mult timp este încă 

acolo. 

      D-l  Diniță-Ardeleanu Constantin  ia cuvântul și spune că s-au întreprins demersurile necesare în acest 

sens,  

s-a încerca depistarea  proprietarilor acesteia de-a lungul timpului, în acest moment fiind, sub acest aspect, la 

momentul 2015. 

       D-na Stoica Gabriela întreabă, referitor la gangul dintre blocurile 14-15 din Cart. Ștefan cel Mare, a cărei 

situație se cunoaște, dacă nu se poate monta o cameră de supraveghere acolo. 

       D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că dorește să reia un subiect foarte mediatizat la acest momenr, 

respectiv acele atacuri extrem de sângeroase ale câinilor și având în că în lunile următoare se va lua în discuție 

cotizația pentru DMPA, solicită un raport cu acțiunile întreprinse pe UAT Săcele, cu numărul de animale 

capturate, sterilizări, etc. 

      D-l Gâdea Sorin spune că acest raport nu trebuie cerut, acesta există deja. 

      D-l Președinte spune că se va face, în cursul zilei de mâine va avea loc ședința AGA la Asociație și va 

transmite acesată solicitare. 

       D-na Paniti Izabella spune că este util să se prezinte cetățenilor o situație în acest sens. 

       D-l Președinte spune că, așa cum s-a putut observa, ori de câte ori sunt probleme se intervine, iar la Săcele 

nu au existat probleme deosebite, anul trecut a existat o sesizare cu privire la o persoană mușcată de un câine, 

dar nu a fost ceva grav și se dă curs favorabil în cel mai scurt timp posibil oricărei sesizări. Dumnealui mai 

spune că o problemă majoră o reprezintă abandonul, astfel sunt unii câini abandonați, dar sunt aduși și din alte 

zone în Săcele și este aproape imposibil de depistat făptașii, fiind doar suspiciuni. 

     D-l Popa Marius Cristian spune, adiacent la discuția anterioară, că sunt o mulțime de câini de la stâni, 

pentru că în ultima vreme foarte multe turme stau prin câmp, în zona CET, Movilei și nu aparțin săcelenilor, 

vin de la Prejmer, Stupini, cu câini fără jujeie, într-un număr foarte mare și foarte agresivi. 

      D-l Președinte spune că este interzis prin regulament acest lucru. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că a observat că serviciul social au prezentat rapoarte cu privire la situația 

persoanelor cu handicap, ori a înțeles că avem serviciul salvamont de vreo 3-4 ani și a constatat, împreună cu 

colegii, că nu au văzut nici un raport de activitate cu privire la acest serviciu, în bugetul aferent anului trecut 

nu a văzut dotări. 

    D-l Primar spune că raportul de activitate al serviciului salvamont este inclus în raportul Primarului. 

    D-l Popa Marius Cristian solicită un raport separat cu acțiunile pe care le-au întreprins și totodată, solicită 

d-lui Primar alocarea în buget a unei dotări minim necesare, conform legii. 

     D-l Primar spune că au această dotare și întreabă dacă d-l consilier local Popa se referă la ceva anume. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că ar fi opotun un utilaj, un ATV. 

     D-l Primar spune că este prins în buget. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că a văzut că au început realizarea unui refugiu în Piatra Mare, cu 

voluntariat și a ieșit o atrocitate, o baracă, ceea ce este o rușine pentru municipalitate și ar trebui asigurate 

fonduri pentru a se face un refugiu adecvat. 

     D-l Primar spune că s-au asigurat fonduri în acest sens, voluntarii doar au transportat materialele 

achiziționate pe banii municipalității. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că din ce a înțeles de la cei prezenți acolo s-au chinuit să strângă fonduri. 

    D-l Primar spune că au fost bani alocați în buget cu această destinație, ceea ce se putea vedea dacă se studia 

execuția bugetară.  

    D-l Popa Marius Cristian spune că voluntarii au afirmat că au strâns bani de materiale. 

    D-l Primar spune că voluntarii doar le-au transportat, nu au suportat nici o cheltuială. 



 13 

    D-l Președinte spune că acel refugiu a fost realizat conform necesităților lor, aceasta a fost solicitarea, un 

refugiu mic unde să se țină ustensilele și dă citire din raportul de activitate al Primarului unde este prezentată 

activitatea și resursele serviciului Salvamont. 

    D-l Primar spune că costul acelui punct salvamont, containerul și ce s-a mai cerut a fost de 82 mii lei, de la 

bugetul local și menționează că s-a mai suplimentat cu un post în plus în organigramă, așa cum s-a solicitat. 

    D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că atunci când s-a înființat serviciu nu a exist nici o dotare în acest 

sens. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că revine cu solicitarea de a se stopa fenomenul de ,,motociclism enduro” 

în jurul localității, care nu se mai limitează doar la week-end, ci este zilnic, vin dube care închiriază motociclete 

de lângă terenul de tenis de pe str. Morii doritorilor, nu se mai poate circula pe drumuri și trasee turistice. 

     D-l Președinte spune că și dumnealui a văzut vreo 10 ATV-uri în Poiana Angelescu, dar acestea au numere 

și verificarea acestora cade în sarcina celor de la Poliția Națională. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că este a patra oară când supune atenției această problemă și nu s-a luat nici 

o măsură, iar fenomenul a luat o și mai mare amploare, existând reclamații de la familii cu copii care erau să 

fie loviți în pădure, ori nu ar trebui să se ajungă la incidente. 

    D-l Costea Cătălin Ionuț revine cu problema parcărilor din Cart. Ștefan cel Mare și întreabă dacă anul acesta 

se pot amenaja câteva în plus. 

    D-l Primar spune că sunt prinse în buget lucrări în Cart. Ștefan cel Mare. 

    D-na Popescu Gabriela spune că propune să se regândească modul în care se realizează anchetele sociale, 

de exemplu pentru bursele sociale solicitate de părinți, deoarece sunt familii care locuiesc în vile și părinți care 

au firme, dar totuși copiii iau burse sociale, ori ca și școală n-au obligativitatea verificării veniturilor acestor 

familii. 

    D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că bursele sociale constituie apanajul școlilor, nu se fac anchete 

sociale pentru aceste tip de burse.  

    D-na Secretar General spune că nu se fac anchete sociale de către Primărie, sunt necesare adeverințe de la 

Finanțe sau verificarea în PATRIMVEN. 

      D-na Popescu Gabriela spune că poate ar fi oportună introducerea și acestor anchete sociale pentru a evita 

situațiile expuse. 

    D-l Președinte spune că nu avem cadru legal ca și Primărie pentru a face acest lucru. 

    D-na Popescu Gabriela spune că nici școlile nu au. 

    D-na Secretar General spune că dacă aceste familii nu au veniturile declarate la Finanțe nu se poate 

întreprinde nimic. 

      D-l Primar spune că dacă d-na consilier local știe cazuri speciale, să le aducă la cunoștința autorității 

publice.  

      D-l Florescu Marius întreabă, referitor la coada făcută pentru depunerea cererilor de lemn de foc, dacă nu 

se poate face ceva pe viitor în acest sens, eventual o aplicație, pentru a evita această situație. 

     D-na Secretar General spune că în acea zi dumneaei a fost prezentă de la ora 6 :30 dimineața, iar trei sferturi 

din cei care stăteau la coadă nu aveau cererile completate și se pot depune și online. 

     D-l Primar spune că s-au depus 43 de cereri online. 

     D-na Secretar General spune că programul s-a început la 6 :40, iar până la ora 9:40 s-au înregistrat în jur 

de 1100 de cereri, au existat 6 funcționari care le-au oferit cetățenilori cereri, i-au ajutat să le completeze, le-

au verificat documentele, iar când au ajuns la Registratură a durat câteva secunde înregistrarea. Dumneai 

menționează că au fost persoane care s-au postat la coadă de pe data de 2 ianuarie, de la orele 18 :00, și caă nu 

le putem interzice oamenilor să vină personal să își depună cererea. 

    D-l Președinte spune că s-a stat la coadă peste noapte,  similar cum s-a stat și în alte UAT -uri pentru diverse 

servicii : parcări, taxe și impozite. 

     D-l Florescu Marius spune că ar considera oportun ca săcelenii să poată urca la 7 Scări, dacă nu gratis, 

măcar cu o reducere de 50%, cum se întâmplă și în late localități.  

     D-na Secretar General spune că se poate iniția un proiect de hotărâre în acest sens. 

     D-l Florescu Marius spune, cu privire la discuția aferentă punctului 8 de pe ordinea de zi, pentru a nu se 

mai susține că sunt voturi politice, dacă li s-ar fi oferit informațiile necesare și ar fi fost implicați, s-ar fi putut 

face lucrurile altfel. 

     D-na Secretar General spune că li s-a pus la dispoziție toate documentele deținute. 

     D-l Gîndac Nicolae spune că revine la punctele formulate la diverse anul trecut cu problemele care se 

înregistrează în Cart. Gârcini, respectiv starea dezastruoasă a străzilor. 

    D-l Primar spune că mai întâi trebuie aprobat bugetul aferent anului 2023. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că pe str. Gîrcinului nu se poate intra  nici măcar cu ambulanța. 
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    D-l Primar spune că nu a existat situație în care cel care executa lucrări în Cart. Gârcini să nu fie efectiv 

atacat și să i se spargă geamul utilajului. 

     D-l Gâdea Sorin spune că d-l consilier Gîndac cunoaște această situație, întrucât în prezența dumnealui a 

fost scos utilajul de pe stradă pentru că doreau canalizare și apă caldă, pe Valea Gîrcinului lângă apă nu poate 

intra salvarea din cauza gardurilor făcute până în drum, ori nu se poate profila drumul, la fel ca și pe str. 

Amurgului.  

   D-l Gîndac Nicolae spune că o altă problemă este aceea că imobilele nu au alocat număr poștal. 

   D-na Secretar General spune că nu se poate aloca număr poștal dacă nu sunt proprietari. 

   D-l Gîndac Nicolae întreabă dacă se mai face Centrul Socio-Medical în curtea școlii, întrucât este o 

necesitate. 

   D-l Primar spune că proiectul este pe listă sinteză la CNI. 

   D-l Gîndac Nicolae spune că altă problemă este cea a lemnelor de foc. 

   D-l Președinte spune că s-a mai discutat că nu există posibilitatea legală de a se mai intra în pădure, așa cum 

a explicat și d-l director Hermenean. 

   D-l Hermenean Sorin ia cuvântul și spune că anul trecut în vară a avut loc o întâlnire care a fost organizată 

de d-l Primar, la care a luat parte  inspectorul șef al Gărzii Forestiere Brașov, reprezentanți ai Poliției și 

Jandarmeriei Brașov, problema este lipsa temeiului legal pentru a elibera avize de însoțire  material lemnos 

eliminat pe cale naturală, nu se poate crea o gestiune, din anul 2021 a apărut Ordinul 497 care se referă la 

proveniența și circulația materialului lemnos și acolo expuse reguli clare, pe care le explică. Dumnealui mai 

menționează că în anii trecuți s-a încercat cu lemn din rărituri, fasonat loco ciotă și s-a făcut prăpăd în pădure, 

arborii cei mai frumoși au fost tăiați,  iar lemnul mai subțire a rămas pe loc, o altă modalitate ar fi din curățiri, 

o lucrare de îngrijire în arborete tinere, lemnul este mai subțire, dar anul trecut s-a venit cu o propunere, 

respectiv achiziționarea unei căruțe cu 25 de lei. 

   D-l Primar spune că nimeni nu a vrut să cumpere și menționează că municipalitatea a alocat pentru 100 de 

familii nevoiașe din Cart. Gîrcini, 2 mc gratis, în cursul anului trecut s-au onorat 127 de cereri și are informații 

că o parte dintre acele familii au revândut materialul. 

   D-l Popa Marius Cristian spune că unii au depozit de lemn în Cart. Gârcini. 

   D-l Gâdea Sorin spune că și voucherele de haine de 1000 de lei se vinde pe 250 lei, pentru a acchiziționa 

diverse alte produse. 

   D-l Gîndac Nicolae spune că altă problemă este cea a buletinelor expirate și nu se pot reînnoi întrucât nu au 

contract de salubritate. 

   D-na Secretar General întreabă dacă se referă la cei de pe str. Lămîiței nr. 56. 

   D-l Gîndac Nicolae spune că nu doar aceștia, mai sunt și alții în aceeași situație. 

   D-l Primar spune că s-au efectuat verificări în acest sens. 

   D-na Secretar General că la adresa de care a făcut vorbire figurează 3 persoane adulte și 9 copii. 

   D-l Gîndac Nicolae spune că este vorba doar de 2 persoane adulte. 

   D-l Primar spune că mereu s-a venit în sprijinul cetățenilor de acolo în ceea ce privește realizarea de acte, 

dar trebuie să se ralieze și ei unor reguli. 

   D-l Gîndac Nicolae spune că sunt de acord să-și facă contract de salubritate, dar să-și poată face mai întâi 

cartea de identitate. 

   D-na Secretar General că puteau să-și facă în decembrie buletinul, o soluție identificată este aceea de a i se 

face o carte de identitate provizorie pe 1 an unuia dintre ei, să-și încheie contract de salubritate și situație se 

rezolvă. 

     D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că mașina de salubritate intră pe str. Lămîiței, iar faptul că unei 

persoane i se face buletin fără a încheia contract de salubritate creează un precedent și nu este posibil așa ceva. 

     D-l Primar spune că pe str. Lacului a fost plăcut impresionat că o mare parte din cetățeni aveau pubele de 

gunoi în fața caselor. 

    D-na Secretar General spune că soluția în cazul expus anterior, soluția o constituie cartea de identitate 

provizorie. 

     D-na Balint Tunde Sara spune că părinții copiilor de la grădiniță întreabă când va fi gata creșa. 

     D-l Primar spune că, dacă licitația decurge bine, creșa ar trebui să fie gata, anul acesta. 

     D-l Jónás András spune că subscrie la observațiile făcute de antevorbitori cu privire la Cart. Ștefan cel Mare 

cu privire la mașinile parcate, dincolo de salcie, unde deși au curte, parchează pe trotuar, la fel și pe partea 

cealaltă și sugerează ca echipajele Poliției Locale să patruleze și parcul din acest cartier, pentru a preveni 

comportamentele inadecvate. Dumnealui mai spune că vizavi de parcare este parcată permanent un 

autovehicul pe trotuar care obturează trecerea pietonilor, sens în care a discutat cu d-l Primar despre montarea 

unor stâlpi acolo. 

     D-l Primar spune că montarea acelor stâlpi dau roade, fiind instalați în diverse zone din municipalitate. 
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     D-l Jónás András spune că în canalul făcut anul trecut în zona Lidl se aruncă diverse deșeuri, care trebuie 

ridicate. 

     D-l Gâdea Sorin spune că de acolo se pot ridica doar săptămânal. 

     D-l Primar spune că acolo se aruncă zilnic diverse deșeuri. 

    D-l Jónás András spune că i se pare oportun ca la o ședință viitoare să se adreseze o invitație și către Poliția 

Națională, întrucât au câteva observații pe care doresc să le transmită. 

      D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:45. 
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